
Lion Dance Blessings at Berjaya Times Square KL 
 
In keeping with the tradition of ushering in the New Year, STM Lottery arranged a lion dance troupe 

to perform and bless the offices of STM and Berjaya Group of companies on 24 February 2024.  

The blessing ceremony was officiated by Sports Toto Berhad Chief Executive Officer Ms Nerine Tan. 

On the same day, the Lion Dance troupe visited all the offices of Berjaya Corporation group of 

companies based at Berjaya Times Square as a gesture of blessing the companies with prosperity 

and good luck in the year of the Dragon. 

 

祥狮莅临吉隆坡成功时代广场祈福迎龙年 

 

作为年度传统习俗的一部分，多多博彩于 2024 年 2月 24日，莅临多多博彩以及成功集团办公

室进行了一场别开生面的“祥狮献瑞”舞狮表演。 

 

多多博彩执行董事陈雪冰小姐为此“祥狮献瑞”表演与祈福仪式主持了推介礼。 

 

在同一天，这支舞狮队伍也被安排拜访成功时代广场内所有成功集团旗下子公司，冀望祥狮献

瑞在龙年会为所有公司带来好运及源源不绝的财运。 
 

 


